
 

Saksliste og referat SU-SMU 

 

Re videregående skole  
 

 

Skoleår:  2022/2023  Møtedato: 26.04.23 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)   Maria Ionescu 

Nestleder (elev)  Heidi Homb 

Andre elevrepresentanter   Thomas Schlytter-Henrichsen 
 Andrea Strøm 
 Simen Gudbjørsrud 
  Hedda Buom 
 Birk Solem Warhuus 
 Benedicte Brudvik 
 Sofie Voie Tangen 
Emma Sofie Guldbrandsen 
 Anita Johannesen 
 Nina Zivanic  

Rektor/skolelederrepresentant   Sindre Leuschner Bjerkeseth 

Ansattrepresentant(er)   Marianne Bøhle 

Skoleeierrepresentant   Anita Larsen 

Representant skolehelsetjenesten Anette Ustad 
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Til stede: Thomas Schlytter Henrichsen, Marianne Bøhle, Sindre Leuschner Bjerkeseth, Kaja 

Simonsen, Hedda Buom, Maria Ionescu, Heidi Homb, Andrea Strøm, Sofie Voie Tangen, Emma Sofie 

Gulbrandsen, Anita Johannessen, Nina Zivanic, Anita Larsen, Anette Ustad, Kristin Eggum Myrvnag 

(gjest) 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging 

av saker fra forrige møte, hvordan 

er innspillene fra SU-SMU fulgt 

opp?  

Parkering – kontinuerlig samarbeid med kommunen 

Pant – hvor mye får vi inn? Ca 10.000,- i året. Pengene sendes til 

Peru. Bedre informasjon ut til elevene om hva pengene går til. 

27/2022 - 

2023 

Saker fra elevrådet Dårlig oppmøte på sist plenumsmøte. Jobbe litt med hvordan man 

skal varsle om møtene 

Aino informerte om økonomi og at pengene bør brukes. Forslag 

om grilling for alle elevene. Styret ser nærmere på det. Hvis man 

har behov for andre alternativer til kjøtt, må man si ifra i god tid.  

Marianne ba alle tenke på om det er mer elevene skal være med å 

påvirke. 

Sex-press: Legge inn temaet i uke 6.  

Rus: Gjøre noe lignende som uke 6, eller en temadag. Foredrag. 

Tema-uka: Gått fint, men noen stygge kommentarer på bilder.  

Benkene på HO: Vurderes satt tilbake 

Turer som ikke dekkes av skolen økonomisk. Ingen skal måtte 

tvinges til å bruke penger på turer i regi av skolen. 

Behov for flere stoler i biblioteket.  

Flere stoler og benker i gangene (særlig utenfor BA) 

 Ønske om benker ute. 

Speil i garderober (kommunen) og klasserom. 

Ubehagelige stoler i klasserom (de som er buede i ryggen og 

setet).  

Ventilasjonsanlegget: Kommer nytt og solskjerming skal fungere 

når overtakelse er i orden. 
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28/2022-

2023 

 Transport til DKS-

arrangementer (v/ Kristin E. 

Myrvang) 

Hver klasse har tilbud om to forestillinger pr år. 

Utfordringen er transport som bestilles og ikke blir 

benyttet fordi elever møter direkte eller kjører selv. 

Hvordan løse dette og få elevene til å ta ansvar for å 

melde seg på buss?  

Greit at det kommer fra lærerne. Må komme i god tid. 

Må være forpliktende påmelding med navn. Da har lærer 

liste med navn på de som skal med buss.  

Lærer kan informere om hvor mye det koster med buss. 

Forestillingene blir klare tidlig og kan legges inn i årshjulet 

til lærerne. 

29/2022-

2023 

Hvordan jobbe for en 

inkluderende og trygg 

avslutning av skolegangen? 

Samarbeid for en trygg og inkluderende avslutning av 

skolegangen 

Viktig å skape samhold generelt. Stor forskjell på ST og ID 

for eksempel – hvor mange man kjenner på sin egen 

avdeling. Ønske om noen turer også for ST. Aktiviteter 

som går på tvers av klasser og avdelinger.  

Styrke det vi allerede har på skolen. Utvide tilbudet med 

aktiviteter så elevene har en grunn til å bli på skolen.  

Inkludere russetid i en temadag om rus 

 

 

30/2022-

2023 

Eventuelt Kantinemøte: Emma Sofie, Maria og Marianne har hatt 

møte med Sigmund Olsen og Inger Therese Berg 

(kantinedriver). Informasjon om utbygging og hvordan 

kantina skal drives fra høsten. Geir Holm er ansatt som 

leder av driften av kantina. Inger Therese Berg fortsetter. 

Skolen overtar eieransvaret for kantina.  

Kan vi bruke kantina mer til aktiviteter? Kan inkludere de 

som jobber i kantina.  

      

https://vtfk.sharepoint.com/:b:/s/OF-OF-Samhandling-OF-BDKkopi221/ESuBYe7JbhFOjn2pxjDt540Bw8F773fTc1MaY7g4jsNNjg?e=37HwZI
https://vtfk.sharepoint.com/:b:/s/OF-OF-Samhandling-OF-BDKkopi221/ESuBYe7JbhFOjn2pxjDt540Bw8F773fTc1MaY7g4jsNNjg?e=37HwZI
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SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

   U4  Fått penger, men ting tar tid. Venter på avgjørelser på 

anbud blant annet.  

 Kantina Skolen har fått penger til nytt kjøkken.  

 Varme og luft Det jobbes nå med nytt ventilasjonsanlegg. Varme kom 

før luft – derav klasserom med dårlig luft. 

 


